
PROTOKÓŁ NR VII/15 

z posiedzenia VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

30 kwietnia 2015 r. 
 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10.00.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 marca 2015 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2015 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wniesienia aportu do spółki – Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym oraz 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od cen nieruchomości; 

4) zmiany uchwały Nr XLV/462/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki; 

5) etapowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki; 

6) zmiany uchwały Nr XLVII/482/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 kwietnia 

2014 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów, położonych w Wyszkowie; 

7) etapowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

wybranych obszarów położonych w Wyszkowie; 

8) zmiany uchwały Nr XXXI/275/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków; 

9) etapowania zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków; 

10) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla 
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działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 

i 4696/10; 

11) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

miejscowości Kamieńczyk – etap B1;  

12) zmiany uchwały Nr XLV/459/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Wyszków, których właścicielem jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków; 

13) nadania nazw ulicom; 

14) zmiany uchwały Nr XLVIII/493/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 maja 

2014 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej na 

sprawowanie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 w żłobkach, klubach dziecięcych 

i przez dziennych opiekunów na terenie Gminy Wyszków; 

9. Sprawozdanie Burmistrza Wyszkowa z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Wyszków w roku 2014. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Wyszkowa z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2013 – 2016 w Gminie Wyszków. Sprawozdanie za rok 2014. 

11. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2014 rok. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wyszków.  

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad: 

1) w punkcie 8.15) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/41/2002 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 września 2002 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych; 

2) w punkcie 8.16) uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

3) w punkcie 8.17) uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację została wybrana P. Lucyna Sosnowska. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1.  P. Mateusz Śniadała; 

2. P. Adam Szczerba; 

3. P. Waldemar Paradowski. 
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Ad. 5. 

Protokół z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 marca 2015 r. w wyniku głosowania 

jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za marzec 2015 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7 

P. Sobieski zwrócił uwagę, że na mieście odnawiane są tablice ogłoszeń. Uważa, że to 

dobrze, ale szkoda, że jest to robione teraz, ponieważ zostały zdjęte obwieszczenia o okręgach 

wyborczych. Następnie poinformował, że na ul. Sowińskiego, między budynkiem dawnej 

przychodni a szkołą, leżą śmieci, których nikt nie sprząta. Poprosił, aby służby porządkowe 

zrobiły z tym porządek. 

P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 spytał, czy urząd może uporządkować 

działkę, która prowadzi od dworca kolejowego do targu? Uważa, że można ją potem 

wykorzystać pod miejsca parkingowe. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że działka ta jest prywatna, ale sprawdzi co da 

się z tym zrobić. 

Kupcy z targowiska przy ul. Dworcowej, którzy przybyli na sesję, zauważyli, że budowa 

pawilonów na targowisku, znacznie odbiega od wizualizacji, którą gmina dołączyła do 

przetargu na dzierżawę działki. Uważają, że zmiana planów nastąpiła według 

zapotrzebowania dzierżawcy terenu, na którym budowane są pawilony. Spytali dlaczego tak 

jest? Dlaczego pierwsza propozycja zabudowy tak bardzo różni się od tego, co w tej chwili 

jest budowane? Ponadto, kupcy stwierdzili, że są to duże obiekty i powinno się zapewnić przy 

nich miejsca parkingowe. Z tego co wiadomo, takie parkingi niestety nie są przewidziane. 

Prawdopodobnie parkingi na potrzeby budowanych pawilonów, znajdą się na terenie 

targowiska. Kupcy spytali również, gdzie jest pas zieleni, który wymagany jest przy budowie 

budynków? Kupcy zasugerowali, aby wstrzymać budowę drugiego pawilonu, ponieważ wg 

nich jest on za wysoki i będzie oddzielał handlujących na targowisku od reszty miasta. 

Wskazali również na brak dróg dojazdowych do placu budowy dla ciężkiego sprzętu oraz 

zbyt małą, 3 metrową odległość między ścianą budowanego pawilonu a boksami, w których 

handlują kupcy. Uważają, że będzie tam tak wąsko, że nie przejedzie tamtędy ani straż, ani 

pogotowie, ani na pewno nie zakręci tam żaden samochód. 

P. Kozon – Naczelnik Wydziału Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 

poinformowała, że w przetargu nie ma żadnych zastrzeżeń co do wybudowanych budynków, 

a wizualizacja, która była dołączona do przetargu na dzierżawę działek, dotyczyła kolorystyki 

i materiałów. W opisie przetargu zaznaczono, jaki budynek ma tam powstać, określono jego 

wysokość (do 10 m), spadki dachu oraz powierzchnię biologicznie czynną. P. Kozon 

poinformowała, że to nie jest działka, którą ktoś kupił od gminy, ale wydzierżawił część 

działki gminnej, więc 3% powierzchni biologicznie czynnej, która zgodnie z planem jest tam 

zamieszczona, jest na dziś realizowana. Co do miejsc parkingowych, poinformowała, że zapis 

w planie mówi, że miejsca parkingowe mogą być również realizowane na tym terenie, gdzie 

handlują kupcy, ale podstawowym przeznaczeniem terenu jest handel i w trakcie 
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handlowania, nikt nie może tam wjechać i parkować samochodu. Będzie można tam 

parkować tylko wtedy, gdy nie będzie na tym terenie handlujących.  

Przedstawicielka kupców z targowiska spytała jaką gwarancję mają handlujący, że będą 

mogli cały czas sprzedawać na targowisku? 

P. Kozon poinformowała, że gwarancja jest 100 procentowa. 

Przedstawicielka kupców spytała, czy taką gwarancję mogą dostać na piśmie? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że to byłoby nielogiczne, gdyby urząd chciał 

zlikwidować targowisko, ponieważ co roku w targowisko inwestowane są pieniądze. W tym 

roku będzie np. wykonana część zadaszenia alejek. Urząd chce rozwijać i budować 

infrastrukturę na targowisku a nie likwidować targowisko. Wszystkie prowadzone przez 

gminę działania mają wymiar finansowy. Budowa budynków, o których mówią kupcy, 

dotyczy dwóch osób, ale zainteresowanych było siedem osób. Wygrali ci, którzy dali 

najwyższy czynsz. Z tych budynków będzie roczny dochód w wysokości ponad 120.000 zł. 

Za te pieniądze można wykonać np. zadaszenie alejki na targowisku. Na targowisku 

wymagany jest również remont kanalizacji sanitarnej i deszczowej. To są wydatki rzędu 1 

mln zł. Urząd musi na to zebrać środki finansowe. Burmistrz przypomniał, że wcześniej 

kupcy obawiali się, że na targowisku powstanie „Biedronka”, potem że powstanie „centrum 

chińskie”, ale jak widać nic takiego nie powstało. Zapewnił, że urząd na pewno nie zlikwiduje 

targowiska i nie ma zagrożenia dla handlujących tam kupców. Uważa, że jeżeli powstanie 

budynek, w którym będą towary, którymi nie handlują kupcy, to zwiększy się wachlarz 

podaży i jeszcze więcej ludzi będzie się kręcić na targowisku. Zapewnił również, że dla 

handlujących na targu nie będzie konkurencji w postaci supermarketu oraz nie będzie 

likwidacji boksów handlowych.  

Przedstawicielka kupców spytała, dlaczego dzierżawca, który wygrał przetarg na 

targowisko, ma pozwolenie na zabudowę do wysokości 5 m, natomiast dzierżawca nowego 

terenu, aż do 10 m? 

P. Kozon poinformowała, że wszystkie budynki mają dopuszczoną do budowy jednakową 

wysokość – do 10 m. Wyższy będzie tylko budynek P. Grzybowskiego, ale on już wcześniej 

miał na to pozwolenie. 

Przedstawicielka kupców poinformowała, że kucy są przerażeni wizją 10 m ściany, która 

powstanie tuż przed ich stanowiskami. Uważa, że ta ściana doprowadzi ich do depresji, 

ponieważ w ogóle nie będą widzieli przez nią świata. Spytała, czy to targowisko naprawdę nie 

przynosi zysku, że trzeba pozwalać na budowę tego typu budynków?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że dochody się sumują, a nie wykluczają.  

Przedstawicielka kupców poinformowała, że kupcy obawiają się, że utwardzając 

targowisko, zostanie ono z czasem przekształcone na parking. Dodała, że obawy kupców 

rosną, ponieważ pytając Burmistrza, „czy pieniądz rządzi światem” Burmistrz odpowiedział: 

„Tak. To Pani dopiero się dowiedziała?”. Spytała, czy to oznacza, że jak kupcy są słabsi, to 

trzeba ich zniszczyć, a budować tych, co mają już worki pieniędzy? 

Burmistrz – P. Nowosielski sprostował, że jego odpowiedź brzmiała: „niestety tak”, a nie tak 

jak powiedziała przedmówczyni. Prawda jest taka, że jak urząd ogłasza przetarg, to wygrywa 

ten, kto najwięcej zalicytuje, czyli ten najbogatszy. Spytał, jak inaczej uczciwie wyłonić tego, 

kto ma być dzierżawcą, czy nabywcą nieruchomości jak nie biorąc pod uwagę kwestię 
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finansową? Uważa, że wszystkich na tej sali zebrał i dzieli strach przed likwidacją 

targowiska, niebotycznym konkurentem, wyniesieniem handlujących poza granice miasta. 

Zapewnił, że nigdy nic takiego nie było planowane, o czym może świadczyć wydawanie co 

roku po kilkaset tysięcy złotych na rozwój targowiska. W tym roku planowane jest m.in. 

wykonanie od strony bloków, nowego wejścia na targowisko. 

Przedstawicielka kupców spytała, czy kupcy nie przynoszą dochodów gminie, skoro 

Burmistrz twierdzi, że nowy dzierżawca terenu, przynosi dochody już od pierwszego dnia 

podpisania umowy? 

Burmistrz – P. Nowosielski zaprotestował, że kiedykolwiek tak powiedział. Uważa, że 

kupcy traktowani są na specjalnych warunkach. Dla wszystkich chętnych, którzy handlowali 

wcześniej na ul. Wąskiej i przeszli na ul. Dworcową, zostały wybudowane boksy handlowe, 

a teren pod stanowiskami został utwardzony.  

Przedstawicielka kupców uważa, że odgrodzenie handlujących 10 m murem, spowoduje, że 

będą siedzieć tam jak szczury. Zakomunikowała, że jeżeli ten budynek powstanie, to oni 

automatycznie zrezygnują z handlu. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że nie wierzy w rezygnację handlujących, wierzy 

natomiast, że za pół roku ta sprawa nie będzie budziła już żadnych emocji.  

Przedstawicielka kupców zwróciła się z prośbą do radnych, aby podejmowali decyzje mając 

świadomość tego, co się wokół dzieje. 

P. Piórkowska zapewniła, że radnym również chodzi o to, by targowisko pozostało i aby 

kupcy mogli w godnych warunkach pracować, a wszyscy mieszkańcy w godnych warunkach 

kupować. Następnie podziękowała kupcom za przybycie na sesję (kupcy opuścili salę obrad). 

P. Abramczyk spytał, czy Prezesi Spółek: PEC, WTBS i PWiK mają już opracowane plany 

remontowe na 2015 rok? W związku z planowanymi przez Gminę inwestycjami, dobrze by 

było, aby radni mogli zapoznać się z takimi planami.  

P. Goździewska – Sekretarz Gminy nawiązując do wcześniejszej uwagi radnego Krzysztofa 

Sobieskiego w sprawie odnawiania słupów ogłoszeniowych, poinformowała, że Wydział 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej zlecił malowanie tych słupów, ale po interwencji 

P. Sekretarz, prace te zostały przerwane. Zostaną wznowione po 24 maja, po wyborach 

prezydenckich. Przeprosiła za zaistniałą sytuację.  

P. Szczerba poinformował, że na Osiedlu Młodych, na prywatnej działce, obok sklepu 

„Mila” znajdował się nieformalny słup ogłoszeniowy. Tym słupem było drzewo, które 

niestety zostało ścięte. Spytał, czy przy tym skrzyżowaniu urząd może postawić słup 

ogłoszeniowy?   

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że prośba została zapisana. 
 

Ad. 8. 

1) P. Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki – 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformowała, że 

Burmistrz proponuje, aby nieruchomość nr 1272 o pow. 2397 m², położoną w Wyszkowie, na 

której znajduje się przepompownia ścieków, wnieść w formie aportu do Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji. Dzięki temu, zostanie uregulowany stan prawny powyższej 

nieruchomości, a Przedsiębiorstwo będzie mogło zrealizować modernizację przepompowni.  



 

 

 

6 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/46/15 w sprawie wniesienia aportu do spółki – 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

2) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy dwóch nieruchomości położonych 

w Wyszkowie przy ul. Szlacheckiej. Jedna nieruchomość o powierzchni 1.800 m², której 

wartość, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 248.600 zł (138,12 zł/m²) oraz 

druga nieruchomość o powierzchni 1.486 m², której wartość wynosi 220.550 zł 

(148,42 zł/m²). Przeznaczenie terenu, to zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/47/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

3) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od cen nieruchomości. Poinformowała, że Parafia p.w. Świętej 

Rodziny w Wyszkowie, zwróciła się z prośbą o sprzedaż w trybie bezprzetargowym oraz 

udzielenie 97% bonifikaty od ceny oszacowanej, działek nr 6244, 1499/2 oraz 1509/1, 

położonych w Wyszkowie przy ul. Sikorskiego. Cena działek, wynikająca z operatu, wynosi 

278.400 zł (151 zł/m²). Jeżeli zostanie zastosowana bonifikata w wysokości 97%, Parafia 

będzie musiała dopłacić 8.352 zł. Powyższe działki będą przeznaczone pod miejsca 

parkingowe przy zaprojektowanym domu konferencyjno – rekolekcyjnym. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/48/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
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nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od cen nieruchomości. 
 

4), 5) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/462/14 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki oraz projekt uchwały w sprawie etapowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów 

geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. Poinformowała, że powyższe uchwały pozwalają 

opracowywać i uchwalać przedmiotowy plan zagospodarowania przestrzennego, odrębnie dla 

poszczególnych fragmentów obszaru, który objęty jest tym planem. Takie etapowanie planu, 

pozwoli zainteresowanym inwestować i budować na terenach przeznaczonych w planie pod 

określoną zabudowę. Projekt planu przewiduje podział planu na dwa konkretne etapy: etap A 

– teren z wyznaczeniem nowej zabudowy na terenach wolnych od skutków powodzi i etap B 

– teren zalewowy, gdzie należy dostosować zapisy do przepisów prawa i sytuacji 

zainwestowania. P. Kozon dodała, że powyższe projekty uchwał były szczegółowo omawiane 

na wszystkich Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki w sprawie obu 

projektów uchwał. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury w sprawie obu projektów 

uchwał. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

w sprawie obu projektów uchwał. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych w sprawie obu projektów uchwał. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLV/462/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/49/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/462/14 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

obrębów geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie etapowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów 

geodezyjnych Świniotop, Puste Łąki. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/50/15 w sprawie etapowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych 

Świniotop, Puste Łąki.  
 

6) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/482/14 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 
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dla wybranych obszarów, położonych w Wyszkowie. Poinformowała, że w związku 

z przedłużającymi się procedurami dotyczącymi uchwalenia studium, Burmistrz proponuje 

przyjąć powyższą uchwałę, która pozwala opracowywać i uchwalać przedmiotowy plan 

zagospodarowania przestrzennego, odrębnie dla poszczególnych fragmentów obszaru. 

P. Kozon dodała, że powyższy projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/51/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/482/14 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla wybranych obszarów, położonych w Wyszkowie. 
 

7) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie etapowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie. Poinformowała, że projekt powyższej uchwały jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały. W tym projekcie następuje podział planu zgodnie z przedstawionymi 

załącznikami. P. Kozon dodała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Szczerba spytał, czy na działkach przy ul. Dworcowej wysokość zabudowy (jedna 

kondygnacja, do 10 m) jest jednakowa na wszystkich tych działkek? 

P. Kozon poinformowała, że działka jest jedna, tylko część działki została wydzierżawiona. 

Wysokość zabudowy jest jednakowa na całym obszarze działki. Zmiana w planie pozwoli 

natomiast budować budynki usługowe na granicy działki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/52/15 w sprawie etapowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie. 
 

8) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/275/12 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków. Poinformowała, że powyższa uchwała pozwala 

opracowywać i uchwalać studium odrębnie dla poszczególnych fragmentów obszaru, 
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objętego zmianą studium. Z uwagi na złożoność problematyki zawartej w studium, aby 

dokonać dokładnej analizy przedstawionych zagadnień, projekt studium należy opracowywać 

etapami, tak aby uwzględnić wszystkie założenia procesu rozwoju Gminy. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/53/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/275/12 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków. 
 

9) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie etapowania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że obszar sporządzanej zmiany studium, dzieli się na trzy etapy, które będą 

odrębnie uchwalane: 

 etap A - dla zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków w granicach administracyjnych obrębów: Natalin, 

Leszczydół-Nowiny, Leszczydół-Pustki, Leszczydół-Podwielątki, Leszczydół Stary, 

Łosinno, Olszanka, Sitno, Kręgi Nowe, Rybno, Tulewo Górne, Tulewo, Rybienko 

Nowe, Rybienko Stare. Jest to teren, który nie leży na obszarze Natura 2000 oraz nie 

jest zagrożony powodziami. 

 etap B – dla zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków w granicach administracyjnych obrębu Miasta 

Wyszkowa.  

 etap C - dla zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków w granicach administracyjnych obrębów: 

Kamieńczyk, Świniotop, Puste Łąki, Skuszew, Drogoszewo, Deskurów, Ślubów, 

Gulczewo, Tumanek, Fidest, Lucynów, Lucynów Duży. Jest to teren leżący na 

obszarze Natura 2000 oraz teren zagrożony powodziami.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/54/15 w sprawie etapowania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 
 

10) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy 
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ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 

4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. Poinformowała, że powyższy 

projekt uchwały jest konsekwencją uchwały podjętej na sesji miesiąc temu. Plan dla ww. 

obszaru wyznacza nową zabudowę wielorodzinną o wysokości zabudowy do 6 kondygnacji  

oraz drogę publiczną. Do momentu podjęcia ostatecznej decyzji, z planu został wydzielony 

stadion, natomiast w planie pozostały działki prywatne i działki Spółdzielni Mieszkaniowej. 

Projekt planu jest zgodny z zapisami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/55/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy 

ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 

4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. 
 

11)  Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Kamieńczyk – etap 

B1. Poinformowała, że właściciel jednej nieruchomości otrzymał od Dyrektora Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie, decyzję zwalniającą go z zakazu zabudowy. 

Decyzja ta została załączona do dokumentacji planistycznej, przekazywanej Wojewodzie 

Mazowieckiemu. W związku z tym że plan uzyskał wszystkie pozytywne uzgodnienia, został 

wyłożony do publicznego wglądu i może być uchwalony zgodnie z procedurą wynikającą 

z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Plan na tym obszarze wskazuje 

zabudowę usługową, związaną z przetwórstwem i pozwala kontynuować istniejącą już tam 

działalność jednego z zakładów. Następnie P. Kozon poinformowała, że do planu wniesiono 

uwagi, z których jedna nie została uwzględniona. P. Kozon poinformowała, że zgodnie 

z przepisami, wszystkie zgłoszone uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Burmistrza 

muszą być przegłosowane przez Radę Miejską. Następnie P. Kozon omówiła zgłoszoną 

uwagę. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
WYKAZ UWAG WNIESIONYCH DO WYŁOŻONEGO DO PUBLICZNEGO WGLĄDU 

 PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY WYSZKÓW DLA 

MIEJSCOWOŚCI KAMIEŃCZYK – etap B1  

L.p. 

Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i 

imię, nazwa 

jednostki 

organizacyjnej 

 i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu planu 

dla 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza 

Wyszkowa w 

sprawie 

rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie 

Rady Miejskiej                     

w Wyszkowie 

w sprawie 

rozpatrzenia 

uwagi 

Uwagi 

uwaga 

uwzględnion

a 

uwaga 

nieuwzglę

dniona 

uwaga 

uwzględn

iona 

uwaga 

nieuwzglę

dniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 26.04. 

2013r. 

Zakład Mięsny 

„Kamieńczyk” 

sp.j. 

Irena, Jan i 

Dariusz Kalisz 

ul. Warszawska 

31 

07-220 

Kamieńczyk 

Prośba o zmniejszenie 

minimalnej 

powierzchni 

biologicznie czynnej do 

10% powierzchni 

działki budowlanej, dot. 

działki nr ewid. 600/1, 

600/2, 601, 603 na 

których funkcjonuje i 

rozbudowuje się zakład 

rozbioru i pakowania 

mięsa. 

 

nr ewid. 600/1, 

600/2, 601, 603 

 

1 P 

  

+ 

  

+ 

„za” 

nieuwzględnieniem 

uwagi – 20 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 



P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/56/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Kamieńczyk – etap 

B1. 
 

12) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/459/14 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków, których właścicielem 

jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Poinformował, że zmiana w projekcie przedłożonej uchwały polega na zastąpieniu 

w Załączniku Nr 2 wyrażenia „umowa” wyrażeniem „pisemna zgoda”. Pod względem 

merytorycznym, uchwała pozostaje bez zmian. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/57/15 zmieniającą uchwałę Nr XLV/459/14 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 13 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wyszków, których właścicielem 

jest Gmina Wyszków oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
 

13) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 

Poinformowała, że proponowane nazwy ulic zostały pozytywnie zaopiniowane na 

posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury w dniu 16 marca br. Teraz zgodnie 

z obowiązującymi procedurami, został przygotowany projekt powyższej uchwały. 

Przedstawione w uchwale nazwy ulic, zostały zgłoszone na wniosek: 

a) Pana Marka Bączek w sprawie nadania nazwy „Srebrna” ulicy położonej 

w miejscowości Rybienko Stare; 

b) Pana Pawła Turek w sprawie nadania nazwy „Platynowa” ulicy położonej 

w miejscowości Rybienko Nowe; 

c) Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 

w sprawie nadanie nazwy „Przemysłowa” ulicy położonej w miejscowości Rybno. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/58/15 w sprawie nadania nazw ulicom. 
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14) P. Cieślak – p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVIII/493/14 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej na sprawowanie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 w żłobkach, klubach 

dziecięcych i przez dziennych opiekunów na terenie Gminy Wyszków. Poinformował, że 

po przeprowadzonych analizach finansowych oraz po rozmowach z przedstawicielami 

niepublicznych żłobków, Burmistrz proponuje, aby od 1 lipca 2015 roku obniżyć dotacje 

celową, udzielaną przez Gminę Wyszków na dofinansowanie na każde dziecko objęte opieką 

w żłobku, w klubie dziecięcym lub objęte opieką przez dziennego opiekuna. Proponowane 

stawki dotacji wynoszą: 

1) na wyżywienie dziecka w żłobku – 40 zł miesięcznie (było 50 zł); 

2) na wyżywienie dziecka w klubie dziecięcym – 20 zł miesięcznie (było 25 zł); 

3) na wyżywienie dziecka u dziennego opiekuna – 10 zł miesięcznie (było 10 zł); 

4) zapewnienie opieki dziecku w warunkach bytowych zbliżonych do domowych w żłobku 

tj. gry i zabawy stymulujące rozwój dziecka, rytmika, opieka logopedyczna, nauka w 

formie zabawy, zajęcia manualno-plastyczne – 210 zł miesięcznie (było 250 zł); 

5) zapewnienie opieki dziecku w warunkach bytowych zbliżonych do domowych w klubie 

dziecięcym tj. gry i zabawy stymulujące rozwój dziecka, rytmika, opieka logopedyczna, 

nauka w formie zabawy, zajęcia manualno-plastyczne –  105 zł miesięcznie (było 125 zł); 

6) zapewnienie opieki dziecku w warunkach bytowych zbliżonych do domowych u 

dziennego opiekuna tj. gry i zabawy stymulujące rozwój dziecka, rytmika, opieka 

logopedyczna, nauka w formie zabawy, zajęcia manualno-plastyczne – 40 zł miesięcznie 

(było 50 zł). 

W ogólnym rozliczeniu, proponowana dotacja na jedno dziecko miesięcznie będzie wynosiła: 

1) w żłobku - 250 zł (było 300 zł); 

2) w klubie dziecięcym – 125 zł (było 150 zł); 

3) u dziennego opiekuna 50 zł (było 60 zł). 

Druga zmiana w projekcie uchwały, polega na wydłużeniu terminu zatwierdzenia rocznego 

rozliczenia wykorzystania dotacji z 14 do 30 dni. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk poinformował, że radni kilka miesięcy temu zwrócili się do Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o weryfikację wydatków ponoszonych przez Gminę 

na utrzymanie żłobków. Po przeprowadzonej analizie, okazało się, że można te wydatki 

obniżyć. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/59/15 zmieniającą uchwałę Nr XLVIII/493/14 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 maja 2014 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowej na sprawowanie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

w żłobkach, klubach dziecięcych i przez dziennych opiekunów na terenie Gminy 

Wyszków. 
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15) P. Mikołajczyk – przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLV/41/2002 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 września 2002 r. w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. Poinformował, że zmiana uchwały polega na uzupełnieniu w niej 

brakujących działek, przez które przebiega ul. Geodetów i ul. Stefana Okrzei. To uzupełnienie 

jest konieczne ze względu na to, że Gmina ubiega się o dofinansowanie budowy tych ulic. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/60/15 zmieniającą uchwałę Nr XLV/41/2002 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 26 września 2002 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 
 

P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do godz. 11.55. 

Po przerwie P. Elżbieta Piórkowska wznowiła obrady sesji. 
 

Z-ca Burmistrza – P. Kowalewska przedstawiła krótką prezentację jak dzieci 

z wyszkowskich przedszkoli oraz uczniowie klas pierwszych również wyszkowskich szkół 

podstawowych, w ciekawy sposób uczcili Święto Flagi Państwowej, które przypada 2 maja. 

Mali wyszkowianie, na skwerze Jana Pawła II przy sanktuarium św. Idziego w Wyszkowie, 

wykorzystując białą i czerwoną kredę, namalowali wielką flagę państwową.  
 

16) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. Poinformował, że do poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego od osób 

fizycznych oraz podatku leśnego od osób fizycznych na terenach sołectw, wyznaczeni są 

sołtysi. Ze względu na to, że dobiegły końca wybory sołtysów i rad sołeckich i nastąpiły 

zmiany w ich składach, wystąpiła konieczność podjęcia powyższej uchwały.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/61/15 w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

18) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że w projekcie uchwały 

proponuje się udzielenie w 2015 roku pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego:„Bezpieczeństwo w ruchu drogowym”, w wysokości 

33.540 zł.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr VII/62/15 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu. 
 

Ad. 9, 10. 

P. Kamilla Puławska - Inspektor ds. Profilaktyki Uzależnień przedstawiła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2014 (załącznik nr 3 do protokołu) oraz Sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2013 – 2016 w Gminie 

Wyszków. Sprawozdanie za rok 2014 (załącznik nr 4 do protokołu). Poinformowała, że 
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minął kolejny rok realizacji powierzonych gminie zadań w zakresie profilaktyki 

i rozwiazywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. Realizowane 

były dwa programy, w których podejmowano szereg działań, odpowiadając na 

zapotrzebowanie różnych środowisk miasta i gminy. Urząd dołożył wszelkich starań, żeby 

wydatkowane środki były przeznaczone na realizację działań merytorycznych, zgodnych 

z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, ustawą 

o przeciwdziałaniu narkomanii oraz rekomendacjami Państwowej Agencji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych.  

 W ramach realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2014 w Gminie Wyszków” realizowane były trzy główne cele: 

1) Ograniczenie szkód społecznych i zdrowotnych wynikających ze spożywania 

alkoholu/uzależnienia. 

2) Ograniczanie problemów rodzinnych związanych z alkoholem, w tym zjawiska przemocy 

w rodzinie. 

3) Ograniczanie zjawiska picia alkoholu przez dzieci i młodzież. 

 Na rok 2014 zaplanowano wydatki w wysokości 665.196,00 zł oraz dodatkowo 

190.000,00 zł na funkcjonowanie Świetlicy Socjoterapeutycznej. Razem zaplanowano kwotę 

855.196,00 zł. Do Gminy wpłynęły środki z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych w wysokości 864.153,59 zł. W wydatkach na realizację Programu 

wykorzystano kwotę 660.229,29 zł w oraz dodatkowo 187.473,00 zł na funkcjonowanie 

Świetlicy Socjoterapeutycznej. Razem wykorzystano 847.666,29 zł. 

Wydatkowanie: 

1. Gminna Komisja Rozwiazywania Problemów Alkoholowych – koszt 44.683,71 zł; 

2. Wspieranie działalności leczniczej i pozaleczniczej placówek leczenia uzależnień – koszt 

5.759,98 zł; 

3. Gminny Punkt Promocji Zdrowia i Profilaktyki – koszt 70.947,46 zł; 

4. Wspieranie działalności środowisk abstynenckich (zloty abstynenckie, warsztaty 

terapeutyczne) - koszt 12.210,00 zł; 

5. Szkolenia dla nauczycieli, pedagogów, psychologów, sprzedawców napojów 

alkoholowych oraz osób pracujących w obszarze profilaktyki i rozwiazywania problemów 

alkoholowych – koszt 24.220,57 zł; 

6. Szkolenia/warsztaty/wywiadówki profilaktyczne dla rodziców – koszt 12.593,63 zł; 

7. Programy profilaktyczne/warsztaty/treningi skierowane do dzieci i młodzieży – koszt 

109.740,74 zł. 

8. Współpraca z organizacjami pozarządowymi – koszt 215.000 zł. 

9. Świetlice: Socjoterapeutyczna „Słoneczna” – koszt 187.437,00 zł, Świetlica 

środowiskowa w Skuszewie – 13.997,00 zł, zajęcia opiekuńczo – wychowawcze 

w Lucynowie, Gulczewie, Leszczydole Działki– koszt 20.903,74 zł; 

10. Wakacje (bez tych organizowanych prze organizacje pożytku publicznego) – 

wypoczynek letni z programem socjoterapeutycznym (organizator OPS) – koszt 15.400 zł, 

wakacyjne zajęcia w Leszczydole Działki i Lucynowie – koszt 8.082,85 zł; 

11. Kampania edukacyjno – informacyjna przeciwdziałająca nietrzeźwości na drogach „Nie 

zabijaj” – koszt 12.169 zł; 



 

 

 

16 

12. Pikniki profilaktyczne oraz Bezalkoholowy Bal Karnawałowy – pikniki koszt 43.894 zł, 

bal bezalkoholowy koszt 8.394,71 zł; 

P. Puławska poinformowała, że na 31 grudnia 2014 r. liczba punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych wynosiła 114. W 2014 roku wydano 97 zezwoleń na sprzedaż alkoholu 

(wszystkich zezwoleń w Gminie Wyszków wydano 271). W związku z wydanymi decyzjami, 

wpływy do budżetu Gminy w 2014 r. wniosły 41.107.149,10 zł. 

P. Puławska poinformowała, że dochody z opłat za korzystanie z zezwoleń były i są 

przeznaczane na realizację programów i nie mogą być przeznaczane na inne cele. 

W 2013r średnie spożycie czystego alkoholu na jednego mieszkańca Polski wyniosło 9,67 l, 

czyli o 2,74 l więcej niż 11 lat temu. P. Puławska uważa, że ludzie piją alkohol, ponieważ 

pozwala na to: 

1) dostępność ekonomiczna, liczba butelek za przeciętną pensję jaką można kupić wzrasta. 

W 1998 r. za średnie wynagrodzenie można było kupić 56 butelek wódki, w 2007 r. – 

149, a w 2013 już 179; 

2) dostępność fizyczna – w tej kwestii nie ma prawie żadnych barier, alkohol można kupić 

wszędzie  i o każdej porze. 

Obecnie na 1 pkt sprzedaży alkoholu przypada 266 osób. Aby mówić o skuteczności 

ograniczenia dostępności, powinno ich przypadać 1,6 tys osób. Wg prognoz WHO, Polska 

jest jednym z 5 państw w Europie, w którym spożycie alkoholu będzie rosło. 

 W ramach realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2013-

2016 w Gminie Wyszków”, w roku 2014 realizowano cel główny, czyli ograniczenie 

używania środków psychoaktywnych przez dzieci i młodzież. 

Na rok 2014 zaplanowano wydatki w wysokości 40.000 zł. Na realizację Programu 

wykorzystano kwotę 38.262,83 zł. Pieniądze zostały przeznaczone na: 

1. Działania skierowane do rodziców i nauczycieli (szkolenia, wywiadówki profilaktyczne) 

– Znaczna część finansowana z budżetu „alkoholowego”, merytorycznie obejmująca 

przeciwdziałanie narkomanii – koszt 17.344,54 zł; 

2. Programy profilaktyczne/warsztaty/treningi skierowane do dzieci i młodzieży – koszt 

18.752,99 zł. 

P. Król – Sołtys wsi Gulczewo spytał, dlaczego pacjent, który zgłosił się do szpitala na 

odtrucie po alkoholu, musiał za nie zapłacić 400 zł? Uważa, że tego typu świadczenia nie 

powinna być pobierana odpłatność. 

P. Puławska poinformowała, że leczenie choroby alkoholowej jest bezpłatne i uważa, że za 

to świadczenie szpital nie powinien pobierać pieniędzy. Uważa, że tę sprawę należy poruszyć 

na sesji powiatowej, ponieważ szpital podlega pod Starostę. 

P. Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu poinformował, że właśnie 

sprawdził na stronie NFZ-tu i okazuje się, że odtrucie po alkoholu, nie jest finansowane przez 

NFZ. 

P. Piórkowska uważa, że realizacja Programów: alkoholowego i narkomańskiego 

prowadzona przez urząd, przynosi bardzo dobre efekty. Uważa, również, że ważne znaczenie 

dla wychowania młodzieży zarówno na wsi jak i w mieście, mają świetlice. Jest to 

alternatywa dla picia alkoholu i brania używek. Szkoda tylko, że w Gminie jest tych świetlic 

tak mało.  
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P. Puławska poinformowała, że w mieście powstało dużo wielopowirzchniowych sklepów, 

z których opłaty za sprzedaż alkoholu, przeznaczane są na realizacje programów 

alkoholowych i narkomańskich.  
 

Ad 11.  

P. Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawił Sprawozdanie 

z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2014 rok (załącznik nr 5 do 

protokołu). Poinformował, że współpraca samorządu terytorialnego z trzecim sektorem jest 

jednym z nieodłącznych elementów rozwoju demokratycznego społeczeństwa 

obywatelskiego. Do jej podstawowych celów należy poprawa warunków życia mieszkańców, 

zapewnienie możliwości poszerzania aktywności społecznej oraz czynnego uczestnictwa w 

życiu miasta.  

Program współpracy wyznacza zadania umożliwiające zaspokajanie zbiorowych potrzeb 

mieszkańców, pozwala również dysponować środkami publicznymi na finansowanie 

i dofinansowanie priorytetowych zadań realizowanych przez organizacje pozarządowe. 

Umożliwia pełniejsze wykorzystanie potencjału kadrowego i rzeczowego organizacji, co 

pozwala podnosić standard realizowanych zadań publicznych. 

Głównym celem współpracy było dalsze budowanie partnerstwa między gminą 

a organizacjami pozarządowymi, a także wspieranie ich w realizacji ważnych celów 

społecznych w szczególności poprzez: 

1) zwiększenie aktywności społecznej mieszkańców miasta, 

2)  promocja postaw obywatelskich i prospołecznych,  

3) wzmacnianie świadomości lokalnej poczucia odpowiedzialności za otoczenie, tradycję, 

4) przeciwdziałanie patologiom, 

5)poprawa jakości życia mieszkańców poprzez zaspokajanie potrzeb społecznych 

mieszkańców. 

W 2014 r. na realizacje zadań publicznych we współpracy z III sektorem przeznaczono kwotę 

743.300 zł. Organizacje pozarządowe mogły ubiegać się o przyznanie powyższych środków 

w trybie art. 13 ust. 1 Ustawy. Kwota przekazana stowarzyszeniom na realizowane w 2014 r. 

zadania pożytku publicznego była o 179.140 zł wyższa w stosunku do 2013 roku.  

P. Marszał poinformował, że wszystkie organizacje pozarządowe otrzymują od urzędu nie 

tylko pomoc finansową, ale również lokalową, doradczą, organizacyjną oraz prawną.  

Podsumowując współpracę Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy, można stwierdzić, że była to współpraca 

oparta o nowoczesne standardy społeczeństwa obywatelskiego. Stale podnoszone były 

kwalifikacje pracowników samorządowych poprzez  ich udział w konferencjach, seminariach 

i szkoleniach, co pozwalało znajdować nowe rozwiązania i wprowadzać dobre praktyki na 

terenie Gminy Wyszków. Z każdym rokiem obserwowany jest wzrost zainteresowania sektora 

pozarządowego możliwością współpracy z Gminą Wyszków i zachęcane są kolejne 

nieformalne grupy aktywnych mieszkańców do rejestrowania się w formie stowarzyszeń. 

Trafność wybieranych dotychczas zasad i form współpracy potwierdza coraz liczniejsza 
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grupa mieszkańców pragnąca współpracować z samorządem gminnym w działaniach na rzecz 

III sektora, o czym świadczą przedstawione w sprawozdaniu zadania realizowane w 2014 r. 

Organizacje pozarządowe stanowią ogromny potencjał społeczny, który może być 

wykorzystywany przy realizacji wielu zadań na rzecz zaspokajania potrzeb społeczności 

lokalnej. Zadaniem władz samorządowych powinno być tworzenie otoczenia sprzyjającego 

wyrażaniu inicjatyw podejmowanych przez organizacje pozarządowe, poszerzenie 

przestrzeni, w której mogą zaistnieć oraz promowanie aktywności obywatelskiej, dlatego 

dotychczasowe kierunki współpracy są również kontynuowane w 2015r. Wzajemny przepływ 

informacji i nawiązana merytoryczna współpraca władz samorządu z przedstawicielami 

sektora pozarządowego, stworzyła korzystny klimat prowadzący do obustronnej edukacji 

i w konsekwencji do poszerzenia obszarów współdziałania. 

P. Marszał poinformował, że za współpracę z organizacjami w Urzędzie Miejskim, 

odpowiada Wydział Promocji, Kultury i Sportu, a konkretnie Pani Joanna Wawrzeńczak. 

P. Wróbel uważa, że współpraca urzędu z organizacjami pozarządowymi jest na bardzo 

dobrym poziomie, za co serdecznie podziękował.  
 

Ad. 12. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Ocenę zasobów 

pomocy społecznej w Gminie Wyszków(załącznik nr 6 do protokołu). Poinformowała, że 

zgodnie z ustawą o pomocy społecznej gminy, powiaty i samorządy województwa mają 

obowiązek przygotować ocenę zasobów pomocy społecznej, sporządzoną w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Powyższą ocenę, organy wykonawcze 

jednostek samorządu terytorialnego muszą przedstawić do dnia 30 kwietnia odpowiednio: 

radom gmin, radom powiatów, a do dnia 30 czerwca sejmikom województw właściwych 

jednostek samorządu terytorialnego. Ta Ocena wraz z rekomendacjami, jest podstawą do 

planowania budżetu na rok następny. 

P. Mróz poinformowała, że mając na uwadze dane zawarte w przedstawionym radnym 

zestawieniu oraz poddając je szczegółowej analizie, nasuwają się następujące wnioski: 

- stosując metodologię obliczania liczby ludności, w 2014 r. pozostaje ona na tym samym 

poziomie co w 2013 r., prognozy zakładają wzrost o 275 osób, 

- nadal utrzymuje się znaczna przewaga kobiet wśród mieszkańców Gminy Wyszków 

zwłaszcza w wieku poprodukcyjnym, 

- o 570 osób w 2014 r. spadła liczba osób bezrobotnych (tendencja spadkowa od 2010 r.) 

prognozy zakładają wzrost w roku 2015 o 153 osoby i w 2016 r. o 100 osób, 

- o 243 osoby zmniejszyła się liczba osób długotrwale bezrobotnych, ale prognozy zakładają 

wzrost o 85 osób w 2015 r. i 100 osób w 2016 r., 

- zmniejszyła się liczba osób bezrobotnych z prawem do zasiłku o 72 osoby, prognozy na rok 

2015 przewidują nieznaczny spadek o 2 osoby, a w 2016 r. wzrost, 

- na tym samym poziomie kształtuje się liczba mieszkań komunalnych w zasobie gminy, 

prognozy nie zakładają zmiany w liczbie lokali komunalnych, 

- liczba wniosków o mieszkania komunalne w 2014 r. wzrosła o 7 osób, prognozy przewidują 

tendencję wzrostową w latach 2015 i 2016, 

- zwiększyła się liczba mieszkań socjalnych w stosunku do roku 2013 (o 8 mieszkań), 

prognozy przewidują dalszy, nieznaczny wzrost, 



 

 

 

19 

- liczba oczekujących na mieszkania socjalne wzrosła o 16 i podlega niewielkim zmianom 

w górę, 

- w roku 2014 liczba wyroków eksmisyjnych bez wskazania lokali socjalnych nie zmieniła się 

(7), ale prognozy wskazują niewielką tendencję wzrostową (8), 

- na terenie Gminy Wyszków powstały 2 żłobki (kluby dziecięce, oddziały żłobkowe 

w przedszkolach), prognozy w 2015 r. i 2016 r. nie przewidują zmian, liczba miejsc – 52, 

- liczba przedszkoli (wraz z oddziałami przedszkolnymi przy szkołach) wzrosła w 2014 r. o 5 

i prognozy nie przewidują wzrostu (stan 25 przedszkoli), 

- liczba miejsc w przedszkolach (wraz z oddziałami przedszkolnymi przy szkołach) w 2014 r. 

wzrosła o 128, prognozy przewidują wzrost w 2015 r. o 107 miejsc, 

- ze względu na niewystarczającą liczbę miejsc w przedszkolach podobna liczba dzieci - 104 

nie otrzymało miejsca w przedszkolu w 2014 r., 

- liczba rodzin korzystających ze świadczeń pomocy społecznej w roku 2014 r. zmniejszyła 

się o 106 rodzin i wynosi 1043, 

- zmalała liczba rodzin otrzymujących świadczenie pieniężne o 120, a wzrosła liczba rodzin 

korzystających ze świadczeń niepieniężnych (o 5 rodzin), 

- powody przyznania świadczeń z pomocy społecznej to: 1). ubóstwo – spadek ilości rodzin 

w stosunku do roku 2013 o 93 rodziny, 2). bezrobocie – spadek o 82 rodziny, 

3).niepełnosprawność – spadek o 12 rodzin, 4). długotrwała choroba – spadek o 11 rodzin, 

5). bezradność w sprawach opiekuńczo–wychowawczych – spadek o 9 rodzin, 

6). alkoholizm – spadek o 26 rodzin, 7). potrzeba ochrony macierzyństwa – spadek o 1 

rodzinę, 8).bezdomność – wzrost o 5 rodzin, 9). opuszczenie zakładu karnego – spadek o 5 

rodzin, 10). narkomania – wzrost o 2 rodziny, 11). zdarzenie losowe – ten sam poziom - 2 

rodziny, 12). sieroctwo – spadek o 1 rodzinę , 13). przemoc w rodzinie – spadek o 9 rodzin. 

- usługi opiekuńcze w stosunku do roku 2013 zwiększyły się o 13 środowisk, 

- specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób z zaburzeniami psychicznymi zmniejszyły się 

o 4 rodziny, 

- poradnictwo specjalistyczne wzrosło o 138 rodzin, a praca socjalna prowadzona była 

w 1235 środowiskach (wzrost o 411 rodzin), 

- zmniejszyła się liczba zawartych kontraktów socjalnych o 25. 

Świadczenie pieniężne: 

- wzrosła liczba osób pobierających zasiłek stały (o 2 osoby), a zmalała liczba pobierających 

zasiłek celowy (o 127 osób), 

- zmalała liczba osób pobierających zasiłek okresowy (o 18 osób) i zasiłek celowy w ramach 

programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” (o 174 osoby), 

Świadczenia niepieniężne: 

- zmniejszyła się liczba osób korzystających z posiłku (o 58 osób), w tym dzieci o 57, liczba 

dorosłych osób zmalała o 1, 

- zmniejszyła się liczba osób wymagających schronienia o 2 osoby, 

- wzrosła liczba osób wymagających sprawowania pogrzebu o 2 osoby, 

- liczba osób z odpłatnością za pobyt w DPS zachowała ten sam poziom – 20 osób, 

- wzrosła liczba rodzin korzystających ze wsparcia asystenta rodziny o 21 rodzin, 
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- zmniejszyła się liczba rodzin pobierających zasiłki rodzinne i dodatki do zasiłków 

rodzinnych o 147 rodzin, 

- liczba osób pobierających świadczenie pielęgnacyjne zwiększyła się 1 rodzinę, 

- liczba osób korzystających z zasiłku pielęgnacyjnego wzrosła o 20 osób, 

- w 2014 r. z jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia dziecka skorzystało o 31 rodzin 

mniej, 

- ze świadczeń z funduszu alimentacyjnego korzystało o 2 osoby więcej niż w 2013 r., 

- wzrosła (o 9 osób) liczba osób pobierających dodatki mieszkaniowe, 

- wypłacono dodatki energetyczne dla 392 środowisk domowych, 

- składkę na ubezpieczenie zdrowotne opłacono za 310 osób, co stanowi spadek o 22 osoby 

w stosunku do 2013 r., 

- liczba osób, za które opłacana jest składka na ubezpieczenie społeczne uległa zmniejszeniu 

(o 19 osób), 

- liczba osób wykonująca prace społecznie użyteczne wzrosła o 5 osób, 

- w 2014 r. wypłacono 720 uczniom stypendia socjalne i zasiłki szkolne (wzrost o 192), 

- zasobem instytucjonalnym gminy jest Środowiskowy Dom Samopomocy „Soteria”, Dom 

Dziennego Pobytu „Senior”, Świetlica Środowiskowa w Skuszewie i Socjoterapeutyczna 

oraz Gminny Punkt Profilaktyki i Promocji Zdrowia. Na terenie gminy funkcjonują: 

Uniwersytet III Wieku, Kluby Seniora, szereg organizacji pozarządowych, realizujących 

zadania w obszarze pomocy społecznej, 

- Gmina nie spełnia warunku zatrudnienia pracowników socjalnych w stosunku do liczby 

mieszkańców (jeden pracownik na 2 tysiące mieszkańców) – brak 2 pracowników lub 

1 pracownik socjalny na 50 środowisk, 

- kadra w znacznej większości posiada wyższe wykształcenie oraz specjalizację I i II stopnia 

w zawodzie pracownika socjalnego, 

- Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zatrudnienie wspierane w postaci pracy wolontariuszy 

i stażystów oraz w ramach prac interwencyjnych, robót publicznych (Gmina Wyszków) 

i prac społecznie – użytecznych, 

- zauważalny jest stały wzrost kosztów prowadzenia i utrzymania zasobu instytucjonalnego, 

w tym również średni miesięczny koszt utrzymania w domach pomocy społecznej, 

w Środowiskowym Domu Samopomocy „Soteria” i Domu Dziennego Pobytu „Senior”. 

 Podsumowując powyższe, należy stwierdzić iż Gmina Wyszków posiada dobre zasoby 

w zakresie pomocy społecznej. Występują jednocześnie znaczne potrzeby, dlatego Gmina 

w dalszym ciągu powinna promować wszelkie inicjatywy wspierające osoby pozbawione 

zatrudnienia, finansować działania podejmowane w ramach Klubu Integracji Społecznej, 

prowadzić na większą skalę prace społecznie użyteczne i roboty publiczne oraz wspierać 

rozwój spółdzielni socjalnych, co czyni na bieżąco. Zgodnie z potrzebami należy rozwijać 

dostępność do poradnictwa specjalistycznego oraz rozwijać samopomoc i grupy wsparcia. 

Należy podejmować działania w celu zwiększenia zasobu mieszkaniowego gminy, w tym 

mieszkań dla rodzin w kryzysie w wyniku przemocy domowej. Dla prawidłowej realizacji 

celów i zadań pomocy społecznej istotne znaczenie ma spełnienie warunku zatrudnienia 

jednego pracownika socjalnego na 2 tysiące mieszkańców, do czego należy dążyć. 
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Planując realizację zadań z zakresu pomocy społecznej, w dalszym ciągu szczególną uwagę 

należy zwrócić na działania ukierunkowane na ochronę i polepszenie warunków życia 

najsłabszych grup społecznych, zagrożonych wykluczeniem społecznym oraz na tworzenie 

warunków umożliwiających aktywne uczestnictwo w życiu społecznym w celu 

usamodzielnienia osób i rodzin. 
 

Ad. 13 

P. Szczerba poinformował, że przy przychodni na ul. Sowińskiego zostały wycięte ponad  

20-ltnie świerki. Spytał, czy w tym przypadku nie można było wydać pozwolenia na wycinkę, 

uwarunkowanego nasadzeniem drzew gdzieś w centrum miasta i aby te nasadzenia nie były 

małymi drzewkami, ale takimi już większymi? Następnie P. Szczerba spytał, co będzie 

z miejscami parkingowymi na targowisku przy ul. Dworcowej we wtorek i piątek, kiedy to 

handlujących jest najwięcej oraz jaki będzie koszt bieżni budowanej na nowym boisku przy 

Szkole Podst. Nr 1 w stosunku do całkowitego kosztu budowy boiska i czy konieczna była 

budowa tej bieżni przy szkole? 

P. Kozon poinformowała, że drzewa przy przychodni zostały wycięte z uwagi na 

wykonywaną inwestycję. Zgodnie z przepisami, za wycinkę drzew zostały naliczone opłaty, 

a w decyzji znalazł się zapis dotyczący nowych nasadzeń. Urząd kontroluje zalecenia 

dotyczące nasadzeń, więc w tym przypadku również sprawa zostanie dopilnowana. Co do 

miejsc parkingowych, P. Kozon poinformowała, że na terenie targowiska są wskazane 

miejsca parkingowe, ale będą one wykorzystywane tylko w dni poza wtorkiem i piątkiem.  

Burmistrz – P. Nowosielski odnośnie pytania dot. bieżni, poinformował, że bieżnia, która ma 

być wybudowana wokół boiska do piłki ręcznej, będzie służyła praktycznie tylko Szkole 

Podstawowej, do przeprowadzania zajęć w-f. Natomiast bieżnia na stadionie służy już 

szerszej grupie osób. Burmistrz dodał, że planowana była również bieżnia przy boisku przy 

Szkole Podst. Nr 2, ale jest tam za mało miejsca. Co do kosztów samej bieżni, trudno tak od 

razu je podać. Może uda się przekazać tę informację do końca sesji. Nawiązując do pytania 

o miejsca parkingowe przy targowisku, Burmistrz poinformował, że na targu handluje wielu 

kupców, którzy przyjeżdżają z poza Gminy Wyszków i wystawiają do sprzedaży np. węgiel, 

meble itp. Samochody z tymi towarami zajmują bardzo dużo miejsca i dlatego też warto 

wprowadzić nowe rozwiązania, które np. ograniczą czas parkowania tych samochodów do 4 – 

6 godzin.  

P. Piórkowska przypomniała, że dziś mija termin składania oświadczeń majątkowych przez 

radnych.  

Sekretarz – P. Goździewska poprosiła radnych i sołtysów o zabranie i w miarę możliwości 

umieszczenie w swoich zakładach pracy obwieszczeń, dotyczących wyborów prezydenckich. 

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna sprostowała informację podaną w prasie lokalnej, która dotyczyła 

frekwencji wyborczej na wyborach sołtysa w Sitnie i Rybnie. Poinformowała, że prasa 

podała, że frekwencja na wyborach w Rybnie była większa niż na wyborach w Sitnie, co jest 

nieprawdą. Frekwencja na wyborach w Sitnie wyniosła ponad 50%, natomiast w Rybnie było 

to 26%. 

P. Fijałkowska odpowiadając na pytanie P. Szczerby odnośnie kosztów budowy bieżni, 

poinformowała, że w tej chwili może podać koszty budowy całego boiska, ponieważ na 
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wyliczenie kosztów samej bieżni, potrzebuje więcej czasu. Wyliczona kwota będzie do 

wglądu w Wydziale Inwestycji. 
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13.15 uznając porządek obrad VII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Lucyna Sosnowska   Elżbieta Piórkowska 


